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  Şedinţa ordinară a Consiliului local Sâncel, din data de 27.07.2021 a fost 

convocată  de primarul comunei Sâncel, prin Dispoziţia nr. 114 /16.07.2021 . 

  La şedinţa de astăzi care se desfășoară în Sala mică a Căminului cultural 

Sâncel pentru a se asigura distanțarea necesară a consilierilor și a celor prezenti sunt prezenţi  

un număr de 11 consilieri din totalul de 11 câţi compun Consiliul local, primarul și consilierul 

juridic cu exercitare temporarǎ de atribuții de secretar general. Ședinţa de astăzi este statutară 

și publică, publicitatea s-a făcut prin afișarea dispoziției de convocare în holul Primăriei și pe 

site-ul  institutiei: www.primariasincel.ro 

  Președintele de vârstă, d-nul consilier Bǎrbat Ioan arată că mandatul  

președintelui de ședință ales pe trei luni s-a ȋncheiat și cǎ va trebui ales un alt președinte de 

ședințǎ, sens ȋn care a și fost inițiat de cǎtre d-nul primar un proiect de hotarâre. Este popus ca 

președinte de ședințǎ d-nul consilier Brașovean Alexandru, propunere aprobatǎ cu 11 voturi 

pentru și se adoptă astfel H.C.L. nr.40/2021.  Președintele de ședințǎ ales supune aprobării 

consilierilor procesul verbal al ședinței anterioare, acesta se aprobă cu 11 voturi pentru, așa 

cum a fost redactat și înaintat spre consultare consilierilor.  

                       Președintele de ședință dă cuvântul d-lui primar pentru prezentarea celui de-al 

doilea punct al odinei de zi și anume proiectul de hotarâre privind aprobarea ordinei de zi 

strabilită pentru ședința de astăzi și care cuprinde următoarele puncte: 

1.-Proiect de hotarâre privind alegerea unui președinte de ședință; 

2.-Proiect de hotarâre privind aprobarea ordinei de zi; 

3.-Proiect de hotǎrâre privind aprobarea tarifelor unice și a tarifelor distincte de cǎtre operatorul economic 

delegat, Asocierea SC GREENDAYS SRL/ GREENDAYS 2 - SOLUÇOES AMBIENTAIS SA  în 

raport cu utilizatorii serviciului de salubrizare pentru activitatea de colectare și transport al 

deșeurilor municipale și similare desfășurată în Zona 4 – Lot 4 Blaj a județului Alba în baza 

contractului de delegare prin concesiune a activității de colectare și transport a deșeurilor nr. 

159/23.08.2018; 
4.-Proiect de hotarâre privind rectificarea bugetului local și modificarea listei de investiții; 

5.- Proiect de hotarâre privind aprobare cont execuție bugetarǎ aferent trim. II 2021;, 

6.-Proiect de hotarâre privind  decontarea navetei cadrelor  de la Școala gimnazială Sâncel pentru luna 

aprilie - iulie 2021. 

                         Proiectul este însoțit de referatul de aprobare al primarului, de raportul 

compartimentului juridic și de avizele favorabile ale comisiei de specialitate, astfel că supus la 

vot se aprobă cu 11 voturi pentru, în felul acesta se adoptă H.C.L. nr.41/2021. 

  Președintele de ședință dă cuvântul din nou d-lui primar pentru prezentarea 

proiectului de hotarâre privind  aprobarea tarifelor unice și a tarifelor distincte de cǎtre operatorul 

economic delegat, Asocierea SC GREENDAYS SRL/ GREENDAYS 2 - SOLUÇOES 

AMBIENTAIS SA  în raport cu utilizatorii serviciului de salubrizare pentru activitatea de 

colectare și transport al deșeurilor municipale și similare desfășurată în Zona 4 – Lot 4 Blaj a 

județului Alba în baza contractului de delegare prin concesiune a activității de colectare și 

transport a deșeurilor nr. 159/23.08.2018. D-nul consilier Poșa Alexandru ridicǎ problema 



majoǎrii tarifului pentru serviciul de colectare și transport a deșeurilor municipale. Dupǎ ce 

aceastǎ problemǎ este lǎmuritǎ de catre d- nul primar prin compararea tarifelor și constatarea 

faptului cǎ tariful per tonǎ va fi mai mic ca pânǎ ȋn acest moment, proiectul de hotărâre este 

supus aprobării consilierilor și se aprobă cu 11 voturi pentru, în felul acesta se adoptă H.C.L. 

nr. 42/2021. 

  Următorul punct al ordinei de zi îl reprezintă proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului local și modificarea listei de investiții. Supus la vot proiectul se aprobă cu 11 

voturi pentru, în felul acesta se adoptă H.C.L. nr. 43/2021.  

  Se trece la urmǎtorul proiect privind aprobarea contului execuției bugetare aferent 

trim. II 2021, care se supune la vot și se aprobă cu 11 voturi pentru, adoptându- se ȋn acest fel  

H.C.L. nr. 44/2021.  

Ultimul punct al ordinei de zi ȋl reprezintă proiectul de hotarâre nr. 

44/16.07.2021 privind decontarea navetei cadrelor didactice și nedidactice de la Școala 

Gimnaziala Sâncel pentru lunie aprilie - iulie 2021. Proiectul este însoțit de referatul de 

aprobare al primarului comunei, de raportul compartimentului de specialitate și de avizele 

favorabile ale comisiilor de specialitate din cadrul Consiliului local. Legat de acest proiect nu 

sunt obiecțiuni, astfel că supus la vot se aprobă cu 11 voturi pentru si se adoptǎ astfel H.C.L. 

nr. 45 /2021. 

  Se mai discutǎ cu privire la:  

- desfăşurarea activităţilor de comerţ stradal și stadiul lucrǎrilor de reparații a strǎzii Tudor 

Vladimirescu, discuție inițiatǎ de d-nul consilier Oniga Gheorghe; 

- stadiul lucrarilor de ,,Modernizare strǎzi Iclod - Pǎnade și de ȋntreținere a spațiului verde, 

discuție inițiatǎ de cǎtre d-nul. consilier Poșa Alexandru; 

- lucraruile legate de canalizare discutie inițiatǎ de d-nul consilier Oniga Nicolae;  

- existența unor pomi care afecteazǎ rețeaua electricǎ ȋn zona terenului de fotbal din 

localitatea Pǎnade, problemǎ semnalatǎ de catre d-nul. consilier Poșa Alexandru; 

- modalitatea de obținere a unei sponsorizǎri pentru asociațiile sportive de pe raza comunei 

Sâncel, discuție inițiatǎ de cǎtre d-nul consilier Brașovean Alexandru;  

- vegetația crescutǎ pe lângǎ trecerea la nivel cu calea feratǎ din halta Sâncel și halta Pǎnade, 

discuție inițiatǎ de cǎtre d-nul consilier Biian Ioan; 

- existența unui stâlp de electricitate cǎzut ȋn localitatea Iclod, problema semnalatǎ de cǎtre d-

nul consilier Barna Ilie. 

           D-l primar informează că se vor lua masuri cu privire la toate problemele 

ridicate mai sus 

  Nemaifiind alte probleme, președintele de edință declară ședința închisă. 
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